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Ad/1
– Novozvolený výbor PS pre srdcové zlyhanie sa stretol a zvolil za svoj-

ho predsedu Prof. Murína.
– KK pripomienkovala návrh dodatku k zmluve so Symekardom vo veci

financovania reprintov odporúčaní. Uzavrel sa návrh, aby 80 % zo zisku z
predaja Symekard zaplatil SKS (z toho 50 % bude predstavovať poplatok
pre ESC, podľa platných dohovorov medzi ESC a vydavateľmi odporúčaní v
jednotlivých krajinách). Týka sa to odporúčaní, ktoré sú prekladané z mate-
riálov ESC.

– Boli oslovení držitelia grantu SKS, aby pripravili prednášku na kon-
gres a publikáciu do Kardiológie. Prof. Fabián informoval o liste Dr. Maďa-
ričovi a Dr. Lukáčovi. Dr. Maďarič kladne odpovedal, od Dr. Lukáča  zatiaľ
nedostal odpoveď.

–  Doc. Goncalvesová vypracovala písomne stanovisko k materiálu ESC
(aktivity ESC smerom k štruktúram RE a EÚ v oblasti prevencie KV ochore-
ní) a na výbore podala komentár. Materiál dostali všetci členovia výboru. Doc.
Kamenský v tomto kontexte informoval o liste prezidenta ESC Prof. Tenderu,
v ktorom vyzýva kardiologické spoločnosti, aby oslovili ministrov zodpoveda-
júcich za výskum, aby vytvorili finančnú podporu pre vedecký výskum, ktorý
bude podporovaný aj zo zdrojov EÚ. Existuje celoeurópsky tlak z hľadiska
ESC na podporu  výskumu. Doc. Kamenský navrhol, aby SKS sformulovala v
tomto kontexte list ministrovi školstva SR. Výbor odsúhlasil.

–  Doc. Kamenský informoval o údajoch Ing. Bachratej o uzavretí účtov-
ného roku 2004. Základná informácia – výsledok hospodárenia bude dosaho-
vať približne 4 045 000,– SK, čo je takmer o tri milióny viac ako v predchádza-
júcom roku. Nárast je daný najmä príjmami z odborných podujatí. Otvorené
sú dve staršie faktúry z predchádzajúcich období, ktoré je potrebné doriešiť, p.
p. aj v spolupráci s právnikom (faktúra firmy Intersonic z roku 2001 a firmy
Istep z roku 2000). Doc. Kamenský informoval, že Ing. Bachratá upozornila
na niektoré účtovné údaje, ktoré nesedia, a ktoré je potrebné dať do poriadku.

Ad/2
– Doc. Kamenský a Prof. Hatala informovali o stave príprav Alpe

Adria Cardiology Meeting 2005 v Piešťanoch. K dnešnému dňu bolo pri-
jatých 76 abstraktov. Zrealizovalo sa niekoľko návrhov do blokov a 10 – 12
návrhov pozvaných prednášok. Po skončení výboru SKS zasadne progra-
mový výbor AACM.

– Výbor bol informovaný o stave príprav v mieste konferencie, v Piešťa-
noch. Zlepšiť je nevyhnutné najmä kontrolu procesu ubytovávania účastní-
kov, pretože ide o kúpeľné zariadenie (na všetky recepcie bude potrebné dať z
našej strany po jednej osobe, ktoré urýchlia ubytovanie). Kongresové pred-
náškové priestory a technika sú v Spoločenskom centre na úrovni a kvalitné.

– Blok „Metabolický syndróm“ musí byť umiestnený do programu vo
štvrtok (zodp. Prof. Murín).

Ad/3
– Prof. Hatala informoval o ukončenom arytmologickom podujatí. Par-

ticipácia slovenských pracovísk na programe bola kvantitatívne nižšia ako z
ČR, čo je pochopiteľné vzhľadom na počet českých pracovísk. Podujatie vy-
tvorilo veľmi dobrý priestor pre ústne prezentácie prijatých prác. Program
bol kvalitne vyplnený prehľadovými blokmi typu "state–of–the–art". Českí
kolegovia mali niektoré pripomienky, ktoré sa týkali najmä organizačnej
stránky podujatia. Úroveň nespokojnosti však Prof. Hatala vidí ako rovna-
kú, ako sme mohli mať my  na rovnakom podujatí minulý rok v Jeseníkoch.

Ad/4
– Doc. Kamenský stručne informoval o príprave X. kongresu SKS 6. –

8. októbra 2005. Situácia umožňuje vrátiť kongres do Istropolisu, ktorý sa
intenzívne rekonštruuje.

– Pripravuje sa 1. informácia, ktorá vyjde tlačou do konca marca 2005.
– Na webovej stránke SKS bude v krátkom čase fungovať kompletná

informácia o X. kongrese, vrátane prihlášok k aktívnej a pasívnej účasti a
na ubytovanie.

– Predsedovia PS sú vyzvaní k príprave tematických blokov.

Ad/5
– Doc. Filipová  Doc. Kamenský  pripravili  tematické oblasti na disku-

siu o zmenách stanov SKS – písomne k dispozícii všetkým členom výboru.
Navrhované zmeny sa týkajú najmä článkov 6, 7, 8 a 9 súčasných stanov.
Vložené boli navrhované zmeny, ktoré z členov výboru a KK dodali jedine
Doc. Goncalvesová a mimo výboru mala pripomienku Ing. Bachratá.

– Článok 8: doplnenia textu článku o pracovných skupinách – boli
prijaté bez zmien.

– Článok 9: pripomienka Ing. Bachratej – bola prijatá bez zmeny.
– K článku 6:

• Navrhovaný bod 1. a 2. – prijaté.
• Bod 3: výbor dlho diskutoval o možnej zmene koncepcie volieb

predsedu SKS  (A. na tri roky ako doteraz vs. B. na dva roky a s voľ-
bou budúceho predsedu). Šesť prítomných bolo za to nemeniť systém
volieb, jeden pripúšťal obe možnosti, traja sú za alternatívu B. Výbor
navrhol, aby sa pripravil aj návrh stanov, kde bude volený tiež budúci
predseda (prezident–elekt).

Zápisnica č. 10 / 2003 — 2006
zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti

v Bratislave dňa 24. februára 2005

Prítomní (v abecednom poradí): Prof. Bada, Doc. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, prim. Fridrich, Doc. Gonsorčík, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr.
Kaliská, Doc. Kamenský, Doc. Mašura, Prof. Murín, Prof. Riečanský

Kontrolná komisia – prítomní: Doc. Goncalvesová, prim. Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospravedlnení: Dr. Vršanský
Hostia: prim. Chňupa, Dr. Kanáliková
Program:
1. Kontrola zápisu zo 16. decembra 2004
2. Alpe Adria Meeting - stav príprav, odborný program
3. Vyhodnotenie 3. slovenského a českého sympózia o arytmiách a kardiostimulácii
4. X. kongres SKS - stav príprav
5. Návrh zmien stanov SKS - pripomienky členov výboru
6. Rôzne
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•  Bod 5: pre alternatívu budúceho predsedu – výbor po diskusii
navrhuje, aby predseda mohol byť len jedno funkčné obdobie, preto-
že jedno funkčné obdobie bude budúcim prezidentom. Zazneli návr-
hy, aby členstvo vo výbore bolo ohraničené pre jednotlivcov na dva,
resp. tri funkčné obdobia, rovnako ako aj návrhy, že trvanie funkčné-
ho obdobia by malo byť dvojročné alebo trojročné. Navrhované zme-
ny nebudú platiť retrospektívne, pričom za prvé obdobie sa považuje
súčasne prebiehajúce volebné obdobie.

•  Vzhľadom na to, že počas výboru nedošlo ku zhode vo via-
cerých bodoch, ktoré sa týkali  návrhu zmeny stanov, predseda SKS
Doc. Kamenský oznámil členom výboru, že vypracuje kľúčové –  spor-
né body, ktoré vyplynuli z diskusie a zašle všetkým členom výboru
SKS, ktorí sa písomne vyjadria. Záverečné stanovisko sa prijme po
vyhodnotení stanovísk členov výboru SKS.
–  K článku 7: prepracovať celý článok o voľbách – skonkretizovať do

stanov jednotlivé úkony: mechanizmus voľby predsedníctva, tajnosť volieb
všetkých funkcií, presné sformulovanie nadpolovičnej väčšiny.

–  Do stanov presne sformulovať úlohy jednotlivých členov predsed-
níctva (predseda, budúci predseda, minulý predseda, vedecký sekretár,
pokladník), povinnosti členov kontrolnej komisie.

–  Navrhované zmeny pripraviť tak, aby boli vyvesené na webovej stránke
SKS podľa stanov dostatočne včas (štyri týždne pred Valným zhromaždením).

Ad/6
–  Doc. Kamenský oznámil, že ESC poslala informáciu o novom edu-

kačnom programe, ktorý možno nájsť na webovej stránke ESC.
–  Doc. Kamenský informoval, že 15. – 16. marca 2005 bude stretnutie

predstaviteľov národných spoločností  s vedením ESC v jej centrále v Eu-
ropean Heart House v Sophia Antipolis vo veci tvorby odporúčaní pre
intervenčnú kardiológiu (PCI). Za SKS bol navrhnutý Dr. Juhás z Košíc,
pretože nemôže cestovať prim. Fridrich ani prim. Studenčan. Na ďalšie
stretnutie 24.– 25. júna 2005 (tvorba odporúčaní pre liečbu STEMI a re-
perfúznu terapiu) pocestuje za SKS Prof. Hricák.

–  Doc. Brozman (Nitra) organizuje 33. medzinárodné slovensko–české
neurovaskulárne sympózium 9. júna 2005 v Nitre. Oslovil SKS, aby navrh-
la prednášateľov pre oblasť antitrombotickej liečby a DPS pre neuroló-
gov. Navrhnutí: Doc. Kamenský, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr. Mizera,
Doc. Šimková. Vzhľadom k tomu, že podujatie koliduje s termínom nášho
výboru, tak sa prítomní dohodli na zmene termínu výboru – utorok 7. júna
2005 (ospravedlnený prim. Fridrich – mimo SR).

– Výbor prejednal endorsementy ESC: „Update manažmentu kardiál-
nej synkopy“ – PS pre arytmie  a kardiostimuláciu má záujem o tento
materiál – zodpovední za spracovanie sú Dr. Kaliská a Dr. Margitfalvi.
Termín do 24. apríla 2005. Druhý materiál „Diagnostika a liečba pľúcnej
hypertenzie“ �– zodpovedné za spracovanie sú Doc. Šimková a Doc. Gon-
calvesová. Výbor odporúča osloviť k spolupráci prim. Hajkovú a Dr. Po-
praca. Termín do 24. apríla 2005.

– Výbor prejednal požiadavku firmy Boehringer-Ingelheim o vypra-
covanie odborného stanoviska k použitiu tenekteplázy pri trombolytickej
terapii akútneho infarktu myokardu. Výbor oslovil Prof. Murína a Prof.
Hricáka, ktorí stanovisko vypracovali. K dispozícii je v materiáloch všetkým
členom výboru. Po komentári Prof. Hricáka výbor navrhol, aby boli vypra-
cované obnovené odporúčania a metodický list pre liečbu akútneho IM.
Prof. Murín a Prof. Hricák ako zodpovední si privolajú k spolupráci ďal-
ších odborníkov na tvorbu metodického listu.
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–  Výbor odsúhlasil stanovisko k žiadosti firmy Sanofi-Aventis o pre-
dĺženie schvaľovania liečby clopidogrelom (Plavix) revíznym lekárom na
deväť mesiacov. Stanovisko vypracované SKS (Prof. Hricák) je priložené
členom výboru.

–  Predseda SKS informoval výbor, že do Katalogizačnej komisie pri
MZ SR za SKS boli navrhnutí a akceptovaní: Doc. Kamenský a Doc. Fili-
pová (z ostatných organizácií boli nominovaní – Dr. Záreczký, Dr. Paulov,
Dr. Dulková).

–  Výbor prejednal problematiku národných registrov a špecializovaných
a účelových registrov. MZ SR chce  do 1. marca 2005 znenie návrhov textov
registrov. Národné registre (presne definované požiadavky) by mali byť jed-
noduché a veľmi stručné, špecializované registre môžu byť širšie. V problema-
tike národných registrov je potrebné rozhodnúť, čo je potrebné sledovať a
kontrolovať. V špecializovaných registroch môže byť garantom SKS. Zo stra-
ny SKS  –  register VCC je prakticky hotový (zodp. Doc. Mašura),  arytmolo-
gický register (zúžiť, Dr. Kaliská), register po transplantácii srdca (PS pre trans-
plantáciu srdca), návrh registra akútnych koronárnych syndrómov (Prof. Hricák,
Prof. Murín, prim. Fridrich, prim. Studenčan). Z iných blízkych oblastí je na-
vrhovaný napríklad register NCMP (Prof. Traubner). Výbor sa dohodol, aby
zodpovední dali návrhy registrov (ich minimálne verzie) predsedovi SKS ces-
tou e–mailu najneskôr do budúceho pondelka.

–  Výbor SKS odsúhlasil odbornú garanciu  sympózia „Akútny infarkt
myokardu – postavenie clopidogrelu�“ (Sanofi-Aventis). Prednášajúci Prof.
Hricák, prim. Fridrich, Dr. Gočár, Dr. Kaliská, Dr. Mečiar, Dr. Kurray,
Dr. Margóczy, Dr. Kmec, prim. Studenčan, tri termíny v apríli 2005.

–  Výbor odsúhlasil SKS ako odborného garanta sympózia „Spektrum
terapie inhibítormi ACE a jej nové horizonty“ (Aventis Pharma). Osobný
garant Prof. Hricák, ďalší prednášajúci Prof. Šimko, Prof. Murín, Dr. Szen-
tiványi, Dr. Števlík, Dr. Mayer, sedem termínov v marci až máji 2005.

– Výbor SKS schválil odbornú garanciu „Betablokáda v systolickom a
diastolickom srdcovom zlyhávaní“ (Edukafarm). Prednášajúci Prof. Rie-
čanský, Prof. Šimko a z ČR Prof. Špinar a Doc. Špinarová, tri termíny –
apríl a september 2005.

– Výbor SKS odsúhlasil odbornú garanciu nad sympóziami „Kadio-
vaskulárne kontinuum“ (Novartis). Prednášajúci Prof. Murín (osobný ga-
rant), Doc. Kamenský, Prof. Balažovjech, Doc. Filipová, Dr. Spišák, Dr.
Szentiványi, Dr. Jonáš, Dr. D. Pella,  Dr. Slanina, Dr. Beňová, Doc. Gon-
sorčík, sedem termínov vo februári a marci 2005.

– Výbor SKS schválil odbornú garanciu nad sympóziami „Nové možnosti
v liečbe dyslipidémií a srdcového zlyhania“ (AstraZeneca). Prednášajúci Doc.
Dukát, Doc. Kamenský, Dr. Fábryová, Dr. Gajdoš, Doc. Goncalvesová, Doc.
Gonsorčík, Dr. Kaliská, Dr. Kozlovský, Prof. Murín, Dr. Okapcová, Prof. Tkáč,
Dr. Uhliar, Dr. Vozár,  sedem termínov v apríli a máji 2005.

– Výbor SKS dal garanciu nad sympóziami „Kardiologické rendez–
vous„ (GlaxoSmith-Kline). Päť termínov február – máj 2005. Zoznam pred-
nášajúcich: Dr. Kaliská, Dr. D. Pella, Doc. Gonsorčík.

– Prim. Chňupa kriticky upozornil na nové nariadenie vlády, v ktorom
sú kardiologické metódy spomenuté v jednom riadku. Po diskusii výbor na-
vrhol, aby bol odoslaný list na MZ SR Dr. Vívodovej, v ktorej SKS vyjadruje
nespokojnosť a podá pripomienky. Návrh listu pripraví prim. Chňupa.

–  Prof. Fabián oznámil prípravu aprílového seminára PS pre trans-
plantáciu srdca so zahraničným prednášateľom. Výbor odsúhlasil podpo-
ru  tohto podujatia.

–  SKS pripraví blok prednášok na kongres ČKS t. r. 2005 v Brne.

– Ďalšia riadna schôdza výboru sa bude konať vo štvrtok 14. apríla
2004.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. MUDr. Viliam Fridrich, PhD. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS podpredseda SKS predseda SKS

Zapísali: Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.
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